

**PROGRAMME FOR 1972 ANNUAL CPSA MEETING/PROGRAMME DU  
CONGRES ANNUEL 1972 DE L'ACSP, MONTREAL, QUEBEC**

Proposals for papers or panels should be received no later than the second week of October.

Les projets de rapports et propositions de tables-rondes doivent être communiqués avant la deuxième semaine d'octobre.

A. Paul Pross  
Department of Political Science  
Dalhousie University  
Halifax, Nova Scotia

Chairman

**COMMUNE CONFERENCE/COMMUNE DE PARIS  
OCTOBER 21–24, 1971**

The French Area Studies Centre at Queen's University, Kingston, will present an interdisciplinary seminar marking the Centenary of the Paris Commune. Among the participants will be Chimen Abramsky, Pierre Aubéry, Henri Lefebvre, James Leith, and Roy Macridis, and the subjects will concern the cultural impact as well as the history of the Commune.

For information write Pierre B. Gobin, Director, French Area Studies Centre, Queen's University, Kingston, Ontario.

Le Centre d'études françaises de Queen's University, Kingston, présente un séminaire interdisciplinaire sur la Commune de Paris. Parmi les participants figurent notamment Chimen Abramsky, Pierre Aubéry, Henri Lefebvre, James Leith et Ron Macridis. Les communications porteront essentiellement sur l'impact culturel, social et politique de la Commune.

Pour tous renseignements, écrivez à Pierre B. Gobin, Directeur, Centre d'études françaises, Queen's University, Kingston, Ontario.

## NEWSLETTER / BULLETIN D'INFORMATION

The CPSA has decided to publish a newsletter to inform members of job openings, staff changes and promotions, regional seminars, major research projects, and other topics of interest to Canadian political scientists.

It is hoped that the newsletter will also provide a forum for occasional pieces on matters of current interest: comments on political events, the state of the discipline, teaching methods, and graduate programs.

Distribution initially will be through university departments, though any individual member of the association, not attached to a Canadian university, may subscribe at no cost by writing to the editor.

It is planned eventually to have one issue a month during the academic year.

Articles and correspondence should be sent to the editor:

Neil McCormick  
Department of Economics and Political Science  
University of Saskatchewan  
Saskatoon, Saskatchewan

L'ACSP a décidé de publier un bulletin d'information relatif aux postes vacants, aux changements de personnel et aux promotions, aux colloques régionaux et aux projets majeurs de recherche ou autres sujets pouvant intéresser ses membres.

L'ACSP invite ses membres à utiliser le bulletin pour la publication de notes occasionnelles sur des sujets d'intérêt immédiat: sur les événements politiques, sur l'état de la discipline, les méthodes d'enseignement et les programmes de troisième cycle, etc.

Le bulletin sera distribué via les départements universitaires. Il sera possible aux membres de l'ACSP non affiliés à une université d'en obtenir copie gratuite en écrivant à l'éditeur.

Le bulletin paraîtra chaque mois de l'année scolaire.

Pour toute correspondance, adressez-vous à:

Neil McCormick  
Department of Economics and Political Science  
University of Saskatchewan  
Saskatoon, Saskatchewan

## NOMINATIONS FOR OFFICERS OF THE CPSA / NOMINATIONS DES FONCTIONNAIRES DE L'ACSP

In accordance with the provisions of article VIII, section 2, of the constitution of the Canadian Political Science Association, the nominating committee invites nominations for the office of President-Elect, Vice-President, Secretary-Treasurer, six Members-At-Large on the Board of Directors, and three Members of the Nominating Committee. Nominations should be in the hands of the Secretary-Treasurer (c/o University of Ottawa, 30 Stewart, Ottawa, Ontario, K1N 6N5) before January 15, 1972.

Nominations should take into consideration the geographical distribution that would include the following regions: the Atlantic provinces, Québec, Ontario, the Prairie provinces and British Columbia.

Only nominations received before January 15, 1972, will be included in the list proposed to the membership by the nominating committee. However, names of other candidates may be placed on the ballot by any two members submitting a nomination paper, signed by themselves and the nominee, to the secretary-treasurer before midnight of the first day of the annual meeting.

Selon les provisions de l'article VIII, paragraphe 2, de la constitution, le comité de nomination invite les membres de l'Association canadienne de science politique à présenter des nominations au poste de président désigné, vice-président, secrétaire-trésorier, et conseillers (6) du Bureau de direction, et au poste de membres (3) du comité de nomination. Les nominations doivent parvenir au secrétaire-trésorier (a/s Université d'Ottawa, 30 rue Stewart, Ottawa K1N 6N5), avant le 15 janvier 1972.

Les nominations devraient tenir compte d'une répartition géographique qui comprendrait les régions suivantes: les provinces de l'Atlantique, le Québec, l'Ontario, les provinces de l'Ouest et la Colombie Britannique.

Seules les nominations reçues avant le 15 janvier 1972 seront incluses dans la liste présentée aux membres par le comité de nomination. Cependant, le nom d'autres candidats pourra être ajouté à la liste des candidats par l'action conjointe de deux membres, qui à cet effet devront remettre au secrétaire-trésorier, avant minuit du premier jour de la réunion annuelle, un avis de nomination, signé par le candidat et par eux-mêmes.